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Students have to submit the Advisor Agreement Form before the first semester mid-term exam of graduation year. The department office submits the list of master degree students and their thesis advisors.





Note：


School leaving procedures


Graduate students who have passed the degree examinations shall upload the electronic version of the thesis and thesis abstract to CSU electronic theses system.


The Office of Academic Affairs will issue degree certificates to those who have completed their application for graduation.


Students have to submit four copies of the completed degree thesis. (one hard copy to the department office, two hard copies and one soft copy to CSU library)





The deadline of the degree examination application for fall semester is October 31, and for spring semester is April 30. With the Qualification Review Form of Master’s Degree Examination, the primary thesis draft, and the transcripts, the Application Form for Master’s Degree Examination has to be approved by the advisor.








Dept. Office


Review the primary thesis draft, and submit committee members.





Committee’s qualification doesn’t meet





Committee’s qualification doesn’t meet





Student’s qualification doesn’t meet





College Office





Review the qualification of committee members.





Committee’s qualification doesn’t meet





Academic Affairs


Review of the qualification of committee members and the student’s application forms.





President


Approve the committee members.





Department office issues the letters of appointment of committee members.





Dept. Office


Issue the letters of appointment and thesis drafts to committee members.





Withdrawal or a failed defense





Dept. Office 


Degree examination needs to be completed before the end of January or June. The examination results should be submitted to the Academic Affairs within two weeks of passing examination.





For graduation at fall semester, the school leaving procedures have to be completed before February 1. For graduation at spring semester, the school leaving procedures have to be completed before July 31. Students who do not complete the school leaving procedures should register in next semester again.





Dept. Office


Arrange the place and the date of oral defense.





附註：


辦理離校手續


至各研究所辦理論文摘要及全文上網建檔。


至註冊及課務組組繳交畢業申請書及二吋碩士照片一張，學生証等繳還手續辦理離校，領取學位證書。


繳交論文三冊至圖書館（其中一冊需寄送國立政治大學圖書館收藏），一冊交各所收藏。





研究生於畢業學年第一學期期中考前應填論文題目暨指導教授提報單，各系所並填報研究生暨指導教授名冊





研究生於每年10月31日前及4月30日前提出學位考試申請書，檢附成績審核表、成績單及論文初稿，由指導教授簽名同意





各系所


初審審核論文初稿內容，並提


聘口試委員





委員資格不符





學生考試資格不符





         


各學院





初核口試委員資格





口試委員資格不符





教務處


複審學位考試口試委員資格及學生所提資料





各所製發口試委員聘書(向總務處申請用印)





研究生辦理離校手續：第一學期畢業者，應於2月1日前完成；第二學期畢業者，應於7月31日前完成。未辦妥離校者，次學期應再註冊。





各系所


學位考試每年1月、


6月前完成，評分表兩週內由


各系所登錄成績後


送教務處備查








各系所


安排口試時間、地點





各系（所）


寄發口試委員聘函、聘書及論文初稿





校長


聘任口試委員








